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PvdA voor sterke metropool 

RIJSWIJK - Wat horen de burgers over de vorming van de metropoolregio? 

Naar de mening van nummer twee op de lijst van de Rijswijkse PvdA, Wil van Nunen,  

te weinig! Daarom pleitte ze in de Rijswijkse Raad voor betere informatievoorziening aan 

 de burgers van Rijswijk. De burgemeester zegde dit toe. 

De PvdA is voor een sterke metropool in Europa. Een metropoolregio waar het goed  

wonen en werken is voor de 2,5 miljoen inwoners. De PvdA is zich ervan bewust dat de  

economie juist van het gebied Rotterdam - Den Haag en de daarin gelegen 23 gemeenten,  

versterkt moet worden. Wil van Nunen: “Om mee te tellen moeten we ons presenteren als  

regio. Niet als individuele gemeenten.  

 

Daarom is de PvdA blij met de economische pijler in de overeenkomst. En wat betreft de  

PvdA zou ook groen en volkshuisvesting zo snel mogelijk in de overeenkomst moeten  

worden opgenomen.”  Zorg heeft de PvdA met andere partijen in de raad of de metropool wel 

democratisch genoeg is. Kan de Rijswijkse raad optreden als er financieel een potje van gemaakt 

wordt? Daarom moet er volgens Van Nunen van de PvdA, minstens een rekeningcommissie komen 

voor deze metropool.  

 

Wethouder Mateman had sympathie voor dit idee als dat maar efficiënt wordt ingezet en uitgevoerd.  

Deze toezegging heeft de PvdA binnen. Kortom de Rijswijkse PvdA wil vaart maken met een 

versterking van het wonen en werken in de metropoolregio 

 


